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Афера у вези с пребацивањем 143 милиона динара буџетских пара на фантомску фирму
„Европске универзитетске игре 2020” подигла је велику прашину у Влади Србије, па би
могло да се постави и питање одговорности министра Вање Удовичића.

  

  

Таква бар сазнања има „Блиц” јер су на адресе водећих људи у држави достављени
документи који указују да он није невин у целом овом случају, односно да постоје
индиције да је знао да је фирма формирана без одлуке Скупштине Универзитетског
спортског савеза Србије (УССС), односно са фиктивним папирима. Замера му се и што је
он одобрио потписивање уговора 11. октобра 2017. о реализацији програма
организације међународног спортског такмичења са предузећем „Европске
универзитетске игре 2020”, иако је влада одобрила новац Универзитетском савезу.
Поред тога и сам извештај Надзорног одбора УССС му не иде наруку јер се у њему каже
да је Министарство спорта дало сагласност за формирање овог предузећа и именовање
Синише Јаснића за директора.
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Извор „Блица” близак врху СНС каже да је то разљутило челнике ове партије, тим пре
што ово није први пут да се име Вање Удовичића везује за неке афере.

  

- Потписи чланова Скупштине УССС указују да никада није донета одлука о формирању
предузећа и да је оно формирано на основу фалсификованих докумената. У више
докумената наслућује се да је постојао договор Удовичића са Синишом Јаснићем о
заобилажењу органа који су имали право да оснују компанију. Постоје индиције да је
министру спорта било јасно да Скупштина УССС неће одобрити именовање Синише
Јаснића за директора фирме, па је зажмурио на легалност њене регистрације. За ово
окретање главе, он је у овој фирми удомио неколико својих пријатеља, али и прихватио
извештај по коме је израда мастер плана коштала невероватних 570.000 евра. Упућени
тврде да је то прескупо, због чега је и сам председник Србије Александар Вучић тражио
да се све преиспита да не би и ова Универзијада била у сенци афера - објашњава
Блицов саговорник.

  

Он додаје да полиција посебно испитује на основу којих аудио-записа је Надзорни одбор
УССС утврдио да је Скупштина донела одлуку о формирању предузећа 14. фебруара
2017. године.

  

- Они наводе да је девета тачка дневног реда, Програм рада и финансијски план за
2017. годину, једногласно усвојена након што је председавајући Скупштине Менсур
Мемић, упознао чланове да се о њој детаљно разговарало на седници ИО УССС.
Међутим, тај човек је потписао изјаву да таква одлука никада није донета на Скупштини,
што изазива сумњу да у веродостојност извештаја. За овакве наводе, људи блиски УССС
тврде да ће неки од чланова НО, попут Владимира Смуђа, бити награђени послом у
предузећу Универзијаде. Све ово мораће да се преиспита а уколико се утврди да је и
Вања Удовичић знао за нерегуларности, то може да га кошта и министарске функције -
каже наш извор.
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  Бранислав Тешић, председник НО УССС, тврди да оснивање фирме није билонерегуларно, а као потврду за то наводи аудио-снимке са седнице ИО и СкупштинеУССС од 14. фебруара 2017. године.  - На основу преслушавања тих седница, јасно се да закључити да је по тачки Програмрада и Финансијски план УССС за 2017. годину одлучено да се у току 2017. формирапредузеће када се стекну услови за то. Предузеће је формирано уз договор саМинистарством омладине и спорта, које је дало сагласност. Скупштина УССС је донелаодлуку у складу са законом и то је констатовано извештајем НО. Присутни члановиСкупштине УССС потврдили су да усвајају ову тачку дневног реда на предлогпредседавајућег Менсура Мемића и једногласно је без дискусије усвојили - каже Тешић.  На питање новинара Блица да ли је видео писану одлуку која је заведена удокументацији, и зашто то није записником констатовано, он је одговорио: „Немамкоментар!”  Коментар није имао ни Владимир Смуђа, који је, када је чуо питање, прекинуо везу.  Удовичић: Нема фантомске фирме  Министар омладине и спорта Вања Удовичић је рекао је за ТВ Пинк да предузеће које јеформирао Универзитетски спортски савез Србије није фантомска фирма, већ ради наорганизацији једног од најважнијих спортских манифестација - Европскихуниверзитетских игра 2020. године у Београду.  - Изненађен сам писањем „Блица“, првенствено јер је Министарство омладине и спортаобразложило свако питање које смо добили од њих. Сматрамо да не постојисензационализам у овој причи. Што се тиче Министарства, све је урађено у складу сазаконом - истакао је Удовичић.  Он је додао су га изненадили и сам текст и наслов у „Блицу“.  - Изненадило ме је да када пошаљете врло децидан одговор са пуном пратећемдокументацијом на више страна, где образлажете свако њихово питање и доказујетепоступање Владе Србије, да изађу са таквим текстом и насловом - истакао је Удовичић.  

  Како је објаснио, Министарство и Универзитетски спортски савез потписали су уговор сЕвропском универзитетском федерацијом и само тај спортски савез може да формирапредузеће за припрему Универзијаде.  Министар каже да се на сајту АПР може видети да је предузеће активно.  - Не постоји никаква фантомска фирма. Када се каже фантомска фирма - то је она гдесе не зна ни ко је заступник, ни шта ради... Овде се врло децидно показује ко језаступник, за коју је намену предузеће формирано, сви акти о оснивању постоје -подвукао је Удовичић.  Министарство: Све урађено како треба  Из Министарства спорта негирају било какву умешаност министра Вање Удовичића у цеоовај случај.  - Министарство није изиграло Владу јер немамо информацију о непостојању одлуке ооснивању предузећа „Европске универзитетске игре 2020” јер је оно регистровано уАПР. Имамо извештај о утрошеним средствима по уговору о реализацији пројекта број451-02-1968/2017-03-01, од ревизорске фирме ПКФ Аццоунтантс&Бусинесс адвисерс.Они констатују да су трошкови фирме „Европске универзитетске игре 2020” у складу сауговором. Из тог извештаја знамо да је и мастер план урадила Европска универзитетскаспортска асоцијација за 68.554.200 динара. Наводи о учешћу министра Удовичића узапошљавању су неосновани - кажу у Министарству спорта.  (Блиц)  
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